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Zadání studie pro Bakalářský projekt: 

Cílem zadání bylo navrhnout v místě parkoviště nemocnice v Berouně objekt, který by 
umožnil efektivněji využit tento cenný prostor.  

V zadání bylo doporučeno parkovací místa zachovat a doplnit pozemek o novou funkci.  
 
Studie se zabývala úspornou typologií úsporných řadových rodinných domů. Tento pragmatický přístup 
je mi blízký svou racionalitou a zároveň jasným architektonickým názorem.   
 
Kritéria hodnocení a doplňující otázky:  

1/ Kvalita přepisu architektonické studie do technického řešení jednotlivých profesí. 
2/ Kvalita zpracování práce. 
3/ Doplňující otázky a komentář.   

 
1/ Kvalita přepisu architektonické studie do technického řešení jednotlivých profesí. 

Architektonická studie byla převedena do technické dokumentace s částečnými změnami 
typologie, konstrukcí a detailů. Z architektonického hlediska tyto změny, podle mého názoru, příliš 
výsledku neprospívají a z určitého pohledu snižují čistotu původního návrhu.  Jedná se například o 
členění hlavních oken, řešení střešních oken a detailů... 
 
2/ Kvalita zpracování práce. 

Zpracování práce je pečlivé a přehledné. Práce svým rozsahem splňuje požadavky na 
bakalářský projekt. Návrh nábytkové stěny v interiéru je velmi dobře zpracovaný. 
 
3/ Doplňující otázky a komentář: 
Otázky a komentář: 

• Vůči studii přibyla příčka v předsíni domu. Bylo toto opatření v dispozici nutné? 
• Oproi studii byl navržen sloupek v polovině okenního otvoru v obýváku.  Tato úprava ruší 

výhled i dojem z velkorysého prosklení. Z jakého důvodu byla úprava provedena (a z jakého je 
materiálu)? 

• Minimalisická zapuštěná střešní okna ložnic se byla vyřešena nově a nově byla přerušena i 
hlavní římsa. Tyto úpravy (podle mého názoru) zhoršily čistotu architektonického návrhu. Proč 
k nim bylo přistoupeno?  

• Vyhovuje stěna mezi byty tl. 200 mm požadavku na akusickou neprůzvučnost? 

Závěr: 
Přístup Anny Polákové k architektuře je pragmatický, založený na dobrých technických 

základech. Z práce je nicméně cítit určitá nejistota v rozhodnutích, která vedou k udržení 
architektonických kvalit studie v navazujících stupních technické projektové dokumentace.  

Zpracování je velmi pečlivé, Anička by byla platnou pomocí v každém architektonickém 
ateliéru.  

Práce byla zpracovávána samostatně. Doporučuji komisi práci přijmout a hodnotím ji, i přes 
uvedené připomínky, jako velmi dobrou. 
 
Hodnocení: B                           V Praze, 15. června 2023      prof. Petr Hájek 


